
 

ZÁPIS Z KULATÉHO STOLU 
K ŘEŠENÍ CHOMOUTOVSKÉHO PRŮTAHU  
 
Přítomní: 
Josef Suchánek (OLK, hejtman), František Pěruška (OLK, odb. dopravy), Lubomír Pešout (OLK, 
odb. dopravy),  
Martin Major (MMOL, náměstek primátora), Jana Křenková (MMOL, vedoucí útvaru hlavního 
architekta), Martin Luňáček (MMOL, odbor strategie), Pavel Skalický (ředitel, Městská policie 
Olomouc), 
Romana Rickardtová (KMČ Chomoutov), Michaela Švarcová (Hostinec Chomout), Lenka 
Introvič (Los Vesinos, z.s.), Martin Ander (Nadace Partnerství, moderátor). 
 
Omluvili se: 
Miroslav Žbánek (MMOL, primátor), Eva Kolářová (MMOL, náměstkyně), David Mareš 
(třiarchitekti). 
 
Shrnutí závěrů debaty: 
 
1. Dlouhodobé řešení: Útvar hlavního architekta MMOL přislíbil spolupráci na nalezení 
komplexního kvalitního řešení problematického veřejného prostoru (průtahu středem místní 
části) formou urbanisticko-dopravní studie. Sestavení zadání studie proběhne ve 
veřejném projednání s místními občany. Návrh na vyčlenění prostředků v rozpočtu 
města na rok 2022 na zpracování studie  předloží Radě města náměstek primátora Martin 
Major ke schválení. Útvar hlavního architekta poté zadá zpracování studie odborníkům (dle 
výsledků výběrového řízení). 
 
2. Krátkodobé dílčí kroky: Náměstek primátora Martin Major přislíbil účast na zasedání KMČ 
a pomoc se včasnou realizací již přislíbených dílčích opatření. 
 
3. Hejtman Olomouckého kraje Josef Suchánek potvrdil připravenost Olomouckého kraje 
k součinnosti při řešení chomoutovské studie. 
Přípravu studie by případně mělo být možné částečně hradit z dotace Olomouckého kraje. 
 

Zapsala: 9. 6. 2021 

Lenka Introvič 

 

 


